

Title (en)

Hand-tied ready-made necktie with a knot holder.

Title (de)

Handgebundene Fertigkrawatte mit Knotenträger.

Title (fr)

Cravate à nouer avec fixe-noeud.

Publication

EP 0051843 A1 19820519 (DE)

Application

EP 81109463 A 19811031

Priority

DE 3041792 A 19801106

Abstract (en)

In the hand-tied ready-made neck tie, by means of a conventional neck tie having a main part (11), a neck part (12) and an end part (13), a knot (15) is tied firmly, yet detachably, on a knot holder. The neck part (13) extends in the region of a knot corner away from the neck tie knot (15) on the side remote from the main part (11) and the end part (13) of the neck tie which is displaceable in the knot (15) and emerges from the latter behind the main part (11), joins in the region of the other knot corner which is likewise remote from the main part (11). The knot holder (14) can be of approximately triangular construction corresponding to the knot shape and consist of a U-shaped profile. It is integrated completely in the knot (15) and has a longitudinal guide (19) for the end part (13) which widens towards the knot corner, in which said end part joins. <IMAGE>

Abstract (de)

Bei der handgebundenen Fertigkrawatte ist mittels einer herkömmlichen Krawatte mit einem Hauptteil (11), einem Halsteil (12) und einem Endteil (13) ein Knoten (15) fest, jedoch lösbar auf einen Knotenträger aufgebunden. Auf der vom Hauptteil (11) entfernten Seite erstreckt sich im Bereich einer Knotenecke das Halsteil (13) vom Krawattenknoten (15) fort und im Bereich der anderen, ebenfalls vom Hauptteil (11) entfernten Knotenecke mündet das im Knoten (15) verschiebbare und aus diesem hinter dem Hauptteil (11) austretende Krawattenendteil (13) ein. Der Knotenträger (14) kann entsprechend der Knotenform etwa dreieckig ausgebildet sein und aus einem U-Profil bestehen. Er ist vollständig in den Knoten (15) eingebunden und besitzt eine sich zu der Knotenecke, in die das Endteil (13) einmündet, erweiternde Längsführung (19) für dieses Endteil.

IPC 1-7

A41D 25/14

IPC 8 full level

A41D 25/14 (2006.01)

CPC (source: EP)

A41D 25/14 (2013.01)

Citation (search report)

- US 1769547 A 19300701 - MAURICE ROBBINS
- US 1922956 A 19330815 - JOUFFRAY ALEXANDER O P
- FR 451985 A 19130503 - CARL KAUFMANN [AT]
- FR 528993 A 19211122 - ALOIS KONRATH [CH]
- US 1530853 A 19250324 - POTTER ELLIS M
- US 2635248 A 19530421 - WESTER WILLIAM C

Cited by

US4504979A; JP2015508465A; GB2350775A

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH FR GB IT LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0051843 A1 19820519; DE 3041792 A1 19820609

DOCDB simple family (application)

EP 81109463 A 19811031; DE 3041792 A 19801106